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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    12  
 
 

 
Příspěvek do 1. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 22.01.2019  
 
Zápis z Finan čního výboru ZM Ku řimi 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z jednání  
 
Materiál předkládá:  RNDr. Igor Poledňák - zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze se nachází zápis z Finančního výboru, který se konal dne 16. 1. 2019. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z Finančního výboru ZM Kuřimi konaného dne 16. 1. 2019. 
 
Termín plnění: bez úkolu (FV) 
  

 
 



Zápis z jednání Finan čního výboru Zastupitelstva m ěsta 
Kuřimi (FV ZMK) – 16.1.2019 

 
Přítomní: Poledňák, Vítek A., Vítek R., Krejčí, Katyi, Macková – Taj Varmužka 

Omluveni: Kříž, Hála, Pospíšil 

 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 
2. Rozpočet města na rok 2019 
3. Rozpočtové opatření č.1 
4. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod., přítomno 6 členů FV, FV byl usnášeníschopný.  
 
 
Ad 2/ Rozpočet města na rok 2019 
 
Před projednáním samotného rozpočtu města na rok 2019  seznámil A. Varmužka členy FV 
s rozpočtovým procesem, strukturou a zvyklostmi při jeho sestavování. V rámci tohoto 
výkladu seznámil členy s rozpočtovou skladbou a jejího využití v účetnictví. Podrobněji 
seznámil se strukturou rozpočtu na příjmové straně. 
 
V rámci projednávání rozpočtu objasnil A. Varmužka dotazy členů FV. Podrobněji se hovořilo 
o rozpočtu nově zřízené příspěvkové organizace Společenské a kulturní centrum Kuřim a o 
významnějších položkách v rozpočtu.    
 
Návrh na usnesení: 
 
 
FV doporučuje ZM schválení rozpočtu města Kuřimi na rok 2019. 
 
Pro: 6 schváleno 
 
Ad 3/ Rozpočtové opatření č.1 
 
V rámci diskuze nad rozpočty jednotlivých akcí zazněl názor, že se FV jako celek nebude 
vyjadřovat k výši rozpočtů jednotlivých akcí, materiál jako celek vzal na vědomí. 
 
 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 18:30 hod. Příští jednání se uskuteční 13.3.2019 v 18:00 hod.  
 
 
Zapsal: A. Varmužka 
Ověřil: I. Poledňák 
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